

Original German Text in Gothic Handwriting

No. 26,683

..kk Kreisamt!

Dem Grundbesitzer Georg Blahnik aus Starz, Neugedeiner Bezirkes, mit Gattin Katharina, den sechs Kindern Mathias, Jakob, Georg, Josef, Johann und Anna Blahnik wird die Bewilligung zur Auswanderung nach Amerika ertheilt, wodurch dieselben aus dem österr. Staatsverbande entlassen werden. Die Beilagen des Berichtes vom 21. Mai 1856, Z. 8181, folgen mit Ausnahme dem Paßtabelle unter Anschluss des Reisepaßes zurück

Prag, am 27. Mai 1856
Für den Statthalter

Unterschrift (unleserlich)

Translation of the above German text

No. 26,683

To Imperial and Royal District Authority!

Permission is herewith granted to the property owner Georg Blahnik of Starz, District of Neugedein, with his wife Katharina, and their six children Mathias, Jakob, Georg, Josef, Johann and Anna Blahnik for emigration to America, thus releasing them of the Austrian State Community. The enclosures of the report of May 21, 1856, File Z. 8181, with the exception of the passport schedule together with the passport enclosed, will follow.

Prag, May 27, 1856
Representing the City Clerk

Signature illegible